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Land- en tuinbouwbeurzen  -  Overheidssteun

In antwoord op mijn schriftelijke vraag van nr. 626 van 31 maart 2015 stelde de minister 
dat gelet op de budgettaire beperkingen van de Vlaamse overheid, de subsidies 
noodgedwongen moeten worden afgebouwd. Er zou niet in nieuwe steun voorzien worden 
vanaf 1 januari 2015, tenzij voor nieuwe beurzen die nog geen traditie en dus ook geen 
vast publiek hebben. Voorwaarde daar was wel dat ze een meerwaarde voor de 
landbouwsector zouden zijn. In een andere schriftelijke vraag (nr. 845 van 15 juni 2015 
van Francesco Vanderjeugd) over het onderwerp werd wat meer duiding gegeven over 
het begrip ‘meerwaarde voor de landbouwsector’.

1. Kan de minister een overzicht bezorgen van de steun voor land- en tuinbouwbeurzen 
in 2015 en 2016 met detail van welke beurs welk steunbedrag kreeg?

2. Hoe evalueert de minister de steun die aan deze beurzen werd uitbetaald? 



JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 422 van 24 februari 2017
van SOFIE JOOSEN

1. In 2015 en 2016 werden geen nieuwe dossiers voor subsidiëring van land- en 
tuinbouwbeurzen geïnitieerd.

2. Niet van toepassing.


